
Beste Maritiemers, 
  
Helaas hebben we gisteren het bericht gekregen van de voorzitter van het Shantychor 
Bootsmannkaffee Brake, dat ze de dag daarvoor inzage hebben gekregen in de planning en plaatsing 
van diverse attracties en podia. 
Het podium voor de deelnemende koren was gepland tussen 2  grote en luidruchtige 
kermisattracties. De organiserende partij "Brake Verein" had een gevolmachtigde organisator 
ingehuurd om het festival te organiseren. 
Tegen zoveel geluidsgeweld is niet te zingen en te musiceren en schijnbaar kon locatie plan niet 
anders meer georganiseerd worden. Vandaar dat het ontvangende koorbestuur de stekker eruit 
heeft gehaald en hoopt op een betere organisatie in 2023. 
Voor hen en de andere deelnemende koren zeer spijtig gezien alle voorbereidingen en 
verwachtingen . 
Meind heeft de grote bus van Deiman kunnen charteren en die was ook vol gepland met muzikanten, 
zangers, dirigent en begeleidende gasten. Al zijn moeite voor niets. 
Voor ons zou dit na ons eigen festival het 2e grote evenement zijn dit jaar. Helaas. 
  
Ik zal hieronder de mail van Karl Heinz von Thülen weergeven, voor meer tekst en uitleg over 
hun  beslissing. 
Jan van Delden , wil jij Rinus Hut informeren? 
En Jacob Brink heeft ook geen mailadres. Jurrie doe jij dat. 
Paul zou kamperen in de buurt, maar kan zijn reisprogramma eventueel aanpassen aan dit nieuwe 
gegeven. 
  
Ik wens allen een goede vakantieperiode en we zien elkaar weer op maandag 22 augustus. 
Op de eerste repetitieavond ook meer info over tenue etc. betreffende het optreden in de Breehorn 
op donderdagmiddag 25 augustus. 
  
Vriendelijke groet, Theo Nijland 

Liebe Shantyfreunde aus Zeven, Oldenburg und Winschoten, 

wie bereits telefonisch mit Euch besprochen, müssen wir das Festival absagen. 

Es tut uns unendlich Leid und wir wissen wieviel  Organisation und Übungsarbeit in den Vorbereitung 
steckt. 

Den unten stehenden Lageplan haben wir erst gestern Abend erhalten und konnten somit auch erst 
heute reagieren. 

Der Veranstalter "Brake Verein" hatte einen Bevollmächtigten beauftragt, dieses Festival zu organisieren. 

Dieser Mann hatte keine Ahnung vom Chorgesang und Shantys. 

Er hat unsere Bühne einfach zwischen zwei großen Fahrgeschäften mit lauter Musik und Ansagen 
platziert. 

Siehe Skizze 

Das ist unmöglich. Diese Lautstärke konnten wir nicht akzeptieren und macht das ganze Festival kaputt. 

Wir wollen aber Freude am Singen haben und uns nicht gegen Kirmesmusik durchsetzen müssen. 

Ich hoffe wir werden im nächsten Jahr eine andere Organisation für das Binnehafenfest haben und 
würden uns freuen,wenn ihr dann dabei seid. 



Liebe Grüße auch an alle Kameraden im Chor. 

-- 
Mit maritimen Grüßen aus Brake  
Shantychor Bootsmannkaffee Brake e.V. 
c/o Karl Heinz von Thülen 
Organisator 
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